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PROTOKÓŁ NR 7/2019 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU i ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 27.08.2019 r. W GODZ. 1300- 1404 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( załącznik nr 1 i 2*). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu za I półrocze 2019 r. – materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2019 r. oraz  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego – materiał sesyjny. 

6. Informacja na temat realizacji zadań statutowych przez Powiatowy Zarząd Dróg – materiał sesyjny. 

7. Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim za I półrocze 2019 r. – 

materiał sesyjny. 

8. Informacja o wykonanych i prowadzonych inwestycjach przez powiat w 2019 r. wraz    z informacją 

o wielkości otrzymanych środków zewnętrznych – materiał sesyjny. 

9. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2019 rok; 

b) zmieniającą  uchwałę Nr III/22/2010 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2010r.  

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady Powiatu   

w Wałczu oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, 

c) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu, 

d) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wałczu, 

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Andrzej Gostołek. Przywiał przybyłych gości. 

 

Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum. 

Prowadzący posiedzenie Komisji na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Na stan ogólny 9 członków 

Komisji, obecnych 8 radnych. Nieobecny radny Cezary Skrzypczak. Wobec stwierdzonego quorum Komisja 

mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego 

punktu porządku posiedzenia. 

 

 

 

 



Ad. pkt 4.  

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu za I półrocze 2019 r. – materiał sesyjny. 

 

Marzenna Łopatka Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu.  

- Chciałabym Komisję uprzedzić, że środki na funkcjonowanie biblioteki będą musiały być zwiększone , 

ponieważ tu dojdą koszty utrzymania obiektów, będziemy musiały płacić Państwowej Wyższej Szkole 

Zawodowej współuczestniczyć w finansowaniu utrzymania budynków. Budżet będzie musiał być 

zwiększony na rok przyszły. Od tego roku od  czerwca płacimy transze  za ogrzewanie, media.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji 

-Powie Pani tam jest jakaś zaległość 2999, 90 zł  co to jest za zaległość? 

 

Marzenna Łopatka Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu.  

-To są opłaty ZUS-owskie i Urząd Skarbowy, no ale to płaci się  w miesiącu zaczynającym się, a do  

30 czerwca składamy sprawozdanie więc to siłą rzeczy jest zawsze zaległość.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu za I 

półrocze 2019 r.  

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 8 radnych, przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację  pozytywnie. 

 

Ad. pkt 5.  

Informacja na temat wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2019 r. oraz  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego – materiał sesyjny. 

 

 Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji 

- Przypadek , to jest , że 31 mln dochodów wydatków i długu Panie Skarbniku 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Budżety powinny być wykonywane w  tym czasie w 50% wiec,  wynika to z bliskości dochodów  

i wydatków , wysokości tych kwot, nie zakładamy dużych nadwyżek w związku z powyższym   wykonanie 

będzie oscylować wokół takich wartości.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Budżet mamy za sobą I półrocze wiemy co będzie w drugim półroczy, są obowiązkowe podwyżki dla 

nauczycieli, czy na ten cel przyjdą pieniądze  z Ministerstwa Finansów i jakie są generalnie zagrożenia na 

wykonanie budżetu  na rok 2019 ? 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Jeszcze nie mamy informacji o wysokości subwencji oświatowej  na bieżący , te informacje jeszcze do nas 

nie dotarły .  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Jaka kwota według waszych wyliczeń , podwyżki, wychowawstwa- ? 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Około 1 mln zł , 13 mln generalnie to są wszelakie wynagrodzenia w oświacie , tylko tu bierzemy pod 

uwagę pracowników nie beczący na etatach nauczycielskich .  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Ok. 1 mln  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Około 1 mln zł powinny być wyższe ,ale tej informacji jeszcze nie ma.  

 

O godz. 13.06 z posiedzenia Komisji wychodzi Pani Marzenna Łopatka Dyrektor Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wałczu.  

 



Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- W bieżącym roku wchodziliśmy ze zobowiązaniami  wobec ZUS w kwocie  około 2 mln zł. Moją ideą było 

spłacenie tego zobowiązania  przynajmniej tego w 50%  czyli około 1 mln zł . Koło 1 mln zobowiązania  

miałoby zostać na koniec roku , ponieważ uważam, że nie realne jest spłacenie  tego w 100 % w kwocie 2 

mln zł przy napiętym budzicie powiatu szczególnie przez sytuację która mamy związaną z  kosztami oświaty, 

już spowodowały,  że musieliśmy w tym I półroczu 2 mln z naszych dochodów własnych. Mimo wszystko 

przychody z podatku od osób fizycznych one nie kompensują aż tak dobrze tych braków. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu  

-A jakiej wysokości są ? 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

-Na chwilę obecną na koniec tego okresu to kwota 5mln 225 tys. planowana jest 11mln 167 tys. natomiast  

przedostatnio mieliśmy do czynienia z taka sytuacją że tak kwota ostatecznie  wpłynęła do nas , była wyższa 

od założonego planu. W tym roku nie szykuje się raczej to będzie w punkt, nie przewiduje nadwyżki ponad 

tą kwotę natomiast to i tak to jest dużo, to więcej niż w roku  ubiegły, Stąd też moje przewidywanie co do 

tego, że zostanie z zobowiązaniami wobec ZUS koło 1 mln mogą ulec pewnej korekcie. Dlaczego przede 

wszystkich Ministerstwo Finansów zgodziło się na układ ratalny z nami , na rozbicie tego zobowiązania na 

raty. W tym roku miało być to obciążenie 250 tys zł . Uważam że na ten moment to jest coś co byłoby  dla 

nas pozytywne , ponieważ Ministerstwo Finansów może nie zgodzić się na nic, ściągnąć nam te pół mln z 

subwencji od razu , lepiej poszukać tych 200 tys , w ten sposób  je wyasygnować rolując zobowiązanie wobec 

ZUS niż nie podchodzić do tego jakby przeciągnąć dalej sprawę która i tak i tak udało nam się odroczyć 2 

lata, ponad 2 lata. 

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Jest to potwierdzone na piśmie. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Tak, przyszły takie dokumenty do nas. Prosimy tylko Ministerstwo Finansów o przesunięcie tego terminu, 

ponieważ bieg tych pism , zobowiązania miały w części do 20 sierpnia , natomiast  sesje mamy 9 więc .. 

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Czy nie musi być teraz na sesję przygotowany projekt uchwały o zmianie w budżecie  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Jest uchwała w materiałach .  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- I jest tam kwota 250tys.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Tam jest, w związku z powyższym przewiduję skorygowanie o właśnie tą kwotę, to będzie  mniejsze 

zobowiązanie ZUS niż w roku ubiegłym , nie o 1 mln,  a o 800 tys. , no ale uważam ze byłby to sukces dla 

powiatu że moglibyśmy w ten sposób  zakończyć ,ten trudny rok. Oczywiście ja nie wiem co będzie się 

działo  w wydatkach oświatowych między dniem dzisiejszym, a końcem roku  tak naprawdę nie mamy 

żadnych informacji co do wysokości ewentualnych subwencji i uzależniona od dochodów, od innych 

dochodów  jakie osiągają  powiatu takie chodzą słuchy natomiast , to są słuchy żadnych konkretnych 

informacji, żadnych konkretnych wartości zobowiązania jakie będą  nie mogę do końca powiedzieć. Jeszcze 

przed  nami kwestia zmian tego podwójnego rocznika, płace zostaną wyliczone , jeszcze są wyliczane ,  

jeszcze nie wszystkie  sprawy tam zostały zamknięte ta nie ma skonkretyzowane  wpływu etatyzacji na 

wynagrodzenia, będziemy wiedzieli za parę dni.  Oczywiście ta informacja się przeciągnie, myślę ze dopiero 

po sesji  będzie wszytko wiadomo, bo jeszcze będziemy musieli czekać na efekty wprowadzenia refundacji 

podwyżek , jeszcze będziemy musieli czekać na wpływ wartości dodatku na wynagrodzenia, to wszystko się 

zamknie do końca września. Tak  naprawdę informacje wartościowe  plany z punktu widzenia 

przewidywania przyszłości będą dopiero na początku października , końcówce września.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Żadnych sygnałów z Ministerstwa Finansów nie ma , Ministerstwa Edukacji a , Związku Powiatów Polskich  

nie występował ? 

 

 



 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu  

- Sygnał jest jeden ,  bo sygnał jest taki ze został dodatkowy miliard przeznaczony  na pokrycia tych 

wszystkich   podwyżek nauczycielskich, natomiast nie ma w tej chwili nie ma szczegółów dotyczących 

poszczególnych samorządów. 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Wartość subwencji jaka zostanie nam przydzielona.  

 

Andrzej Gostołek -Przewodniczący Rady Powiatu 

- To na dzisiaj Panie Pawle ile ZUS-u nam zostało 800 tys. czy mniej 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Na dzień dzisiejszy zostało do spłacenia 197 tys.  zł z tytułu zobowiązania wobec ZUS , to jest ta cząstka 

tego układu ratalnego, a ona miała  na początku wartość 450 tys. zł.  Zmniejsza się sukcesywnie  w Starostwie  

ostatnia rata jest płatna we wrześniu , w szkołach to zależy która przystąpiła w jakim terminie do układu 

ratalnego, w jednym się kończy w grudniu , w dwóch w listopadzie.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu  

- Ponieważ tu są wymienione te zobowiązania niewymagalne w poszczególnych jednostkach 

organizacyjnych , placówka itd. To jest duża kwota  czy Pan też ja planuje  na II półrocze, czy ona ta 

dzisiejsza będzie miała realny wpływ na wykonanie budżetu 2019  

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- On  się nieco zmieni, ona będzie podobna, będzie niższa o około pół mln zł. My przechodzimy z tymi 

zobowiązaniami, tam jest zobowiązanie z tytuły nie spłaconych składek ZUS-sowskich  nie tych 

odroczonych tych bieżących , tak jak było  poprzednie pytanie, to kwestia ZUS-u płacimy do 5 -tego 

następnego miesiąca tak, to zawsze coś takiego wyjdzie . Zwiększa się wartość płac , trzeba pamiętać o tym, 

i to bardzo mocno  one się zwiększyły i w oświacie i u nas i w pozostałych jednostkach, więc one będą 

nieporównywalne do lat poprzednich. Natomiast ona będzie niższa  niż ta  w której zakończyliśmy bieżący 

rok, biorąc pod uwagę podwyżki w systemie oświaty powinna być niższa około 600-500 tys. zł  niż ta tutaj. 

Co nie oznacza to absolutnie tych odroczeń w terminie płatności składek ZUS-owskich to są zupełnie inne 

sprawy.  

O godz. 13.10 na posiedzenie Komisji przybywa radny Cezary Skrzypczak.  Na stan ogólny 9 członków 

Komisji , obecni wszyscy. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie Informacja 

na temat wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I półrocze 2019 r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego. 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych  radnych, przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację  na temat wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za I 

półrocze 2019 pozytywnie. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- To jest dokument formalny najbardziej interesująca częścią jest zawansowanie  programów wieloletnich 

on  najbardziej interesuje Regionalna Izbę Obrachunkową to jest wykazane to ile środków przeznaczyliśmy 

wydatkowaliśmy w ramach  tych programów przykładowo  budowa PZAZ to jest  93% tego co planowaliśmy 

pierwotnie, w kwotach podejrzewam, że na takiej kwocie to się w sumie nie zakończy , oczekujemy na 

refundacje. P za tym wykazujemy tutaj szereg danych tych związanych ze spłatą długu, ze zmianami 

prognozy finansowej w ciągu roku, wartość poznawcza tylko statystyczna.  

 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych  radnych, przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego pozytywnie. 

 

 

 

 

 



Ad. pkt.6  

Informacja na temat realizacji zadań statutowych przez Powiatowy Zarząd Dróg – materiał sesyjny. 

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- Jeżeli chodzi o ostatni  przetarg to poszedł poniżej naszych oczekiwań jeżeli chodzi o cenowe oczekiwania, 

przedsiębiorcy zeszli z cenami w ostatnim okresie, wygrał Eurovia firma francuska, 20 tys., był droższy 

Złotów i trzecia 200 tys.  był droższy /niezrozumiały tekst/Wałecki, generalnie poniżej naszej ceny 

kosztorysowej , znaczne są te wielkości niższe niż oczekiwane, biorąc pod uwagę początek sezonu. Praca 

jest prosta , 5 km bez 200 metrów , poszerzenie poboczna o 1 m, bez wycinki drzew.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

-Jakie są najgorsze drogi według Pana, 2 niech Pan wymieni 

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- Najgorsze w tej chwili to jest kilometr Piecnik w kierunku na Próchnowo oraz Próchnowo – Bronikowo. 

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

A Chwiram – Różewo i Kłębowiec - Karsibór , bo te chyba są…  

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- Mówiąc innymi słowy tego typu drogi ,gdzie są  spękania środkowe  i jednocześnie widzimy deformacje 

to praktycznie normalnie one się wg ustawy nośności praktycznie można powiedzieć , że  ta konstrukcja 

nośna nawierzchni  jest na tyle słaba ze przy większej jakiejś tam opadach większy ruch, można się 

spodziewać przełomów w okresie zimowo wiosennym.  W każdym bądź razie wymagają one wzmocnienia 

,a  ten stan spękań środkowych to jest taki początek ,że nawierzchnia  zaczyna być u kresu swoje własności 

granicznej, kończy się graniczność  aby ją wzmocnić, tam nie wystarczy tylko remontu powierzchniowo 

tylko trzeba położyć nakładkę wzmacniającą z siatką są stosowane, projektanci stosują. Ostatnio była też 

robiona ulica Tysiąclecia , projekt już jest zrobiony i został złożony wniosek o dofinansowania.      

 

Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

- Czy są jakieś  plany odnowy nawierzchni drogi w samej  miejscowości Mielęcin, wołowe Lasy , Tuczno 

skrzyżowanie Mielęcin? Droga Tuczno skrzyżowanie  Mielęcin, która biegnie przez Miłogoszcz tam są 

wyboiny  i należało by to trochę poprawić  i w samych miejscowościach Wołowe  Lasach i Mielęcinie droga 

jest niebezpieczna.  

   

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- Mamy projekt, ale wypadły z uwagi na wysokie ceny, tylko same Wołowe Lasy. Jeżeli chodzi o Tuczno – 

Miłogoszcz do drogi 22 , to pól tej drogi czyli 3,5 km wykonał w ubiegłym roku Pan.., a ja w tym roku będę 

kończyć kolejne 3,5 km, to będzie w formie zgłoszenia i myślę, że  w przyszłym roku  będzie można projekt 

do zgłoszenia dać, już jako cały odcinek 7 km.  

 

Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

-Czy w samej miejscowości Mielęcin i Wołowe Lasy będzie poprawiona nawierzchnia drogi. 

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

-Tam generalnie została zlecona tez opracowanie projektu, bo nam chodzi przed wszystkim  

o odnowienie, Pan projektant w tym roku dostał podkłady mapowe i miał się za to wziąć , nie wiem na jakim 

jest etapie w tej chwili . 

  

 Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

-W tym roku to na pewno nie będzie zrealizowane? 

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

-Myślę, że nie  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Chciałbym  przekazać Państwu informacje jakie w kolejności będą inwestycje  realizowane i jakie projektu 

są złożone, są projekty Bronikowo – Próchnowo  i Wołowe Lasy, one już przeszły przez Urząd Wojewódzki  

i w tej chwili są u Premiera , czekają na decyzję. Również chcemy zrealizować Próchnowo – Piecnik, ale to 

będzie  w 2021 roku , bo musimy rozłożyć nasze zamiary , żebyśmy mogli te wszystkie inwestycje 



zrealizować . jeżeli chodzi o kolejne drogi to bardzo poważnie przymierzamy się do drogi  wspomniana przez 

Radnego Różańskiego Chwiram – Różewo, bo ta droga jest , jeżeli ją połatamy , nie daje swojej wartości.  

Do tego podchodzimy poważnie. Dzisiaj pan  Dyrektor  pojechał do Świdwina  na spotkanie gdzie jest 

prezentowana nowa technologia  nawierzchni i dosyć tanie bo 1 km nawierzchni kosztowałby  gdzieś koło 

70-80 tys. zł, jeżeli to będzie  na tyle ciekawa technologia to na pewno będziemy korzystać. Głównie 

skupiamy się na tych inwestycjach, wspomniana inwestycja na ul. 1000-lecia.  Staramy się realizować 

wspólnie  z burmistrzami, dokładają do naszego wkładu określoną kwotę, oczywiście kiedy otrzymamy 

środki zewnętrzne wtedy ta inwestycja jest realizowana. 1,5 mln kosztorys opiewa na 1000-klecia , ponieważ 

tam wszystkie urządzenia potrzeba naprawiać. Jeżeli technologa się przyjemnie  no tą technologią będzie się 

naprawiać  i tam gdzie są najbardziej zniszczone.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Kosztorys po przetargu jest niższy niż zakładaliśmy  Powiat  na tym oszczędzi jakie środki, jakiej  

wielkości? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Jak realizowaliśmy  drogę Rutwica Zdbowo  to lasy nam w 100% przekazało te środki finansowej, a teraz 

proporcjonalnie , gdzieś 150 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

-To ile proporcjonalnie ? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Gdzieś 150tys zł.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Czy w tych projektach  które tam robicie , czy przewidujecie wycinkę drzew na tej drodze Tuczno nr 22, 

bo tam było tyle wypadków. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

-Jeżeli nie otrzymamy zgody na wycinkę drzew to nie dostaniemy środków zewnętrznych, warunek  musi 

być ze droga minimum 5,5 m , a ta droga ma 4 metry czy 4,5 m i nie dostaniemy.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

-Trzeba iść w tym kierunku chociaż jedna strona  

 

Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

-Mam taka uwagę , ze jeżeli można  byłoby to w takim  trybie pilnie te uskoki które są w trzech miejscach  i 

tak jak ktoś tej drogi nie zna, dla mieszkańców te miejsca stanowią zagrożenie, żeby to usunąć.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

-Myślę, że tak to trzeba sfrezować.  

 

Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

- Bo te odnogi przy drzewach są ładnie wycinane i ta droga staje się widoczniejsza, ale sama nawierzchnia 

stanowi niestety  w tej chwili niebezpieczeństw dla jeżdżących.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Ja myślę ze ona będzie bardziej niebezpieczna jak będzie położony nowy asfalt , na tej szerokości  to tam 

będą jechać maksymalnie .  

 

Danuta Kęsek- Radna Rady Powiatu 

- Mówiłam już też o Człopie i Wołowych Lasach w samej miejscowości, bo tam też ta droga jest 

niebezpieczna.  

 

Przemysław Maksymowicz – Radny rady Powiatu 

- Chciałbym odnieść się do tych materiałów , w załączniku nr 4 jest remont odcinka za pomocą cienkiego 

dywanika , Skrzatusz – Różewo, co to jest ten cienki dywanik? 

 

 

 



Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

To jest taka slurry seal. 

 

Przemysław Maksymowicz – Radny Rady Powiatu 

- Ja widziałem na You Tubie , to się raczej kładzie na prostych  drogach, tam są takie dziury , jak to będzie 

wyglądało ? 

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- Dyrektor pojechał właśnie do Świdwina , to jest ta metoda. To jest ogólnie powierzchniowe utrwalenie do 

stosowania w warunkach miejskich , ponieważ tutaj akurat nie ma możliwości wysypywania tych kamieni. 

Miesza się masę przy użyciu emulsji szybko rozkładowej i się odbudowuje za pomocą sprzętu rozściełające 

wtedy te wszystkie nierówności wyrównuje , ale jednoczenie nie ma możliwości , np. zlikwidować .  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Jaka to grubość jest tego?  

 

Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

- 2-3 mm to jest cienkowarstwowe.  

 

Przemysław Maksymowicz – Radny Rady Powiatu 

- Panie Starosto odnośnie tych dróg które tak jakby zostały zdegradowane, czy zniszczone przez budowę 

obwodnicy , czy  jest jakieś zagrożenie. Co tam się dzieje z tym Energopolem? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- No jest w tej chwili obwodnica jest nierealizowana , wszystko stoi, czekamy na decyzję  GDDKiA  

Firma zeszła z inwestycji.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie Informacja 

na temat realizacji zadań statutowych przez Powiatowy Zarząd Dróg. 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 8 radnych, przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację  pozytywnie. 

 

O godz. 13.25 z posiedzenia Komisji wychodzi Pan Andrzej Ozdoba – Główny Specjalista w  PZD w Wałczu   

 

Ad. pkt. 7.  

Informacja na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim za I półrocze 2019 r. – 

materiał sesyjny. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

-Pierwsze pytanie, czy znane są przyczyny czy na podstawie jakiś badań przyczyny są tutaj wymienione , ale 

czy znane są przyczyny zmniejszającej się liczby ludności w powiecie? Na podstawie  faktycznych badań 

czy rejestracji. 

 

Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

- To są dane GUSowskie my akurat nie mamy na to wpływu , tyle jak brzmi propozycja abyśmy przedstawili 

informacje  na temat zatrudnienia i bezrobocia gdzie bezrobocie to jest ta nasza działka m wszystkie dane 

GUSowskie i je po prostu  zamieszczamy w tej informacji, faktycznie tu wdać jak się zmieniają grupy,  wiek 

produkcyjny,  przedprodukcyjny i poprodukcyjny , jakie są niekorzystne właściwie dla rynku pracy zmiany, 

ponieważ  potwierdzają że od kilku lat społeczeństwo się starzeje jest duży udział osób  właśnie 

poprodukcyjnym, i jeśli bierzemy te dwie grupy  powiedzmy takie ekonomiczne wiek  przedprodukcyjne  to 

ona zmniejsza się cały czas, o niecałe 1000 osób  przedprodukcyjnym  a powyższej 1150  wieku 

poprodukcyjnym , to są tanie niekorzystne zmiany. Z reszta ten wskaźnik obciążenia demograficznego  gdzie 

liczna  osób przypadających w wieku poprodukcyjnym na 100 osób w wieku  produkcyjnym od roku 2014  

cały czas się zwiększa , ale to nie są tylko  takie zmiany demograficzne niekorzystne dla naszego Powiatu., 

bo one  są tak generalnie w wielu Powiatach właściwie przedstawiane. A tutaj zamieszczamy aby pokazać 

tak to właściwie wygląda i czasami jakie trudności rodzi w aktywizacji osób bezrobotnych bo to tez 

przedkłada się na to ze u nas udział  w strukturze zarejestrowanych osób bezrobotnych 30 % to są osoby 

powyżej 50 r.ż które często  ze względu na stan zdrowia, na zdezaktualizowane umiejętności , albo oddalenie 

z umiejętnością  techniczną, komputerową maja trudności w pozyskaniu zatrudnienia. wiec  to tez ma wpław 

na trudności w aktywacji tych osób.  



 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Ja bym bardzo chciał aby to wybrzmiało, jak Pani to powiedziała, żeby to wybrzmiało w taki sposób 

rzetelny bardzo  dlatego ze często te komentarze są niewiarygodne, tutaj z jednej strony są wiadomo że 

musimy takie zjawiska uwzględnić, że z jednej strony żyjemy dłużej, jesteśmy społeczeństwem co raz 

starszym wobec powyższego.  

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Stąd  wniosek że ta ustawa o zmniejszenie emerytur wieku emerytalnego była błędem. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

-To jest ważna dla nas wszystkich informacja , dlatego ze to zjawisko będzie się pogłębiać. Jak zauważyłem 

ono będzie trwać od wielu  lat , bo nie jest ona od ostatniego czasu tylko  trwa  to wiele, tak od 2014 roku  

rejestrujemy.  Natomiast to zjawisko jest stanem faktycznym , dlatego  wato mówić , wiedzieć , 

prawdopodobnie  będą w przyszłości  technologie które będą powodowały ze się  może nieco zmienić na 

korzyść, ale dzisiaj  to jest istotna  sprawa że duża część społeczeństwa  po prostu. 

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

-Czy jest jakiś ruch dzisiaj , rejestrują się młodzi jak to jest? 

 

Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

-To znaczy już od dłuższego czasu, mamy taka  korzystna sytuację. Bo stopa bezrobocia dla naszego Powiatu  

jest niska, jesteśmy  na piątym miejscu razem z powiatem myśliborskim za miesiąc czerwiec , 7% 

 
Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- A teraz lipiec – sierpień coś się ruszyło, rejestracja jest? 

 

Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

- Teraz troszeczkę nam wrosło ale to są różnice  skoki że do 12000 osób bezrobotnych mamy. Raz  1100 

powiedzmy  37 bo tak było na koniec I półrocza , troszkę  był wzrost o 20 osób być może zakończyły jakąś 

formę aktywizacji. 

 
Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

- Czyli nie ma takich skokowych. 
 

Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

- To nie są drastyczne skoki , drugi czy trzeci rok z rzędu mamy mniej rejestracji więcej wyrejestrowań  

w przeciągu pierwszego półrocza to jest taka  różnica że 200 osób więcej  zostało wyrejestrowanych, 

pocieszające jest to że połowa z nich to  jest  podjęcie pracy. Czyli  są miejsca pracy, to też jest ważne ten 

rynek pracy  daje miejsca  pracy, a pracodawcy w momencie kiedy naprawdę nie mogą pozyskać pracownika 

polskiego mają możliwość  posiłkowania się  cudzoziemcem i  z tego korzystają. Urząd  rejestruje 

oświadczenia , jeśli  patrzymy w porównaniu do ubiegłego roku to myślę że tyle samo zarejestruje  

oświadczeń jak w roku całym 2018 . Bo w I połowie tych oświadczeń było około 200. Czyli rynek potrzebuje 

tylu  w naszych zakładach pracy tylu pracowników, jak to się powiedzmy  przekłada w informacji.  To jest 

tak w tej chwili, pierwszy raz nam się zdarzyło  że my jesteśmy  na końcówce wydatkowania środków 

Funduszu  Pracy  jeszcze mamy kilka możliwości organizacji stażu , jeszcze  być może udzielimy dotacje,  

i nawet jeśli było Ministerstwo dawało  pozyskanie środków z rezerwy to my jako  Urząd powiedzmy nie 

mogliśmy pozyskać, ponieważ u nas stopa bezrobocia była niska , wiec będziemy  realizować oferty te które  

Jeszcze napływają  z innych urzędów. Będziemy organizować więcej spotkań dla bezrobotnych, w momencie  

kiedy damy wszystkie środki Funduszu Pracy , jesteśmy prawie całkowicie na końcowym etapie realizacji  

projektu unijnym, który zawsze ,to znaczy zawsze w latach poprzednich dawały nam  pewne trudności w 

miesiącu wrześniu bo to miesiąc strategiczny , ostatni miesiąc kiedy możemy zrealizować staż w projektach 

unijnych. W tej chwili nam to pięknie wyszło , ze już jesteśmy na końcówce , no i w tej chwili ubiegamy się 

o dodatkowe środki z rezerwy krajowego Funduszu szkoleniowego ponieważ  tez zostały wydatkowe, 

pracodawcy skorzystali , 131 osób przeszkolonych w tym roku. Więc to tez takie miłe dla nas, bo jest taka  

potrzeba i są nawet telefony  czy dostaniemy dodatkowe środki , miejmy nadzieję ze dostaniemy. W tej 

chwili zdawaliśmy tez sprawozdanie ono zostało wysłane do Ministerstwa bo Ministerstwo  raz w roku, prosi 

sprawdzanie jak odbywa się  aktywizacja średniomiesięczna w porównaniu do roku ubiegłego, ale przede 

wszystkim osób które znajdują się w szczególnej sytuacji na rynku pracy , czyli osób po 5 r.ż  i długotrwale 

bezrobotnych, które są takimi są osobami najtrudniejszymi w aktywizacji  i u nas co 5 osoba, wychodzi  



z porównają do 2018 roku do 2017 że została objęta aktywizacją ze środków Funduszu  Pracy. Na bieżącą 

są wszystkie działania realizowane.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Mam jeszcze jedna uwagę w pkt 4  stanowiska Zarządu , ze w najbardziej niekorzystnej sytuacji rynku 

pracy nadal pozostają  bezrobotne kobiety, osoby długotrwale bezrobotne , osoby powyżej 50 r.ż osoby   

z wykształceniem gimnazjalnym i niższym , osoby o niskich kwalifikacjach zawodowych. Chciałbym tu tak 

to jednak , tak jak Pani to zrobiła porównać  do roku poprzedniego, czyli te wszystkie wskaźniki 6, 09 % to 

są kobiety , ale w poprzedni roku było prawie 63% , tak  

Te wszystkie  wskaźniki poza , wskaźnikiem dotyczącym z wykształceniem gimnazjalnym lub niższym , 

poza tym jednym.  

 

 Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

- Bo spadek liczbowy powoduje tez spadek procentowy udziału tych grup w strukturze zarejestrowanych 

osób bezrobotnych. Pięknie wygląda sytuacja  osób niepełnosprawnych, dużo osób miało możliwość 

podjęcia pracy w ZAZ w tej chwili wśród osób bezrobotnych jest tylko 70 zarejestrowanych w Urzędzie. Z 

resztą osoby niepełnosprawne to tez priorytet projektów, tam musi być , tak jest wskaźnik który musi być 

zabezpieczony i tyle osób które wynika  z realizacji projektu muszą być objęte formą  aktywizacji, no 

struktura jest trudna .Bo dla przykładu my mamy udział kobiet  jeden najwyższy w województwie, Ja akurat 

przygotowuje się na sesje do Mirosławca i w Mirosławcu jest  70% udział  kobiet , 70 %  do liczby osób  

bezrobotnych z tego terenu, czyli też  jest trudność . To jest największy udział wśród gmin  kobiet, wśród 

zarejestrowanych  osób bezrobotnych.  Ich trudności to jest tak ,że mają niskie kwalifikacje 37% prawie, 

czyli co 3 osoba to ma wykształcenie gimnazjalne albo poniżej  i te osoby niestety  one wymagają albo stażu, 

i tu przede wszystkim pracodawcy nie decydują  się na ich zatrudnienie , tylko chcą ich na staż , nauczyć  

zawodu a dopiero zatrudnić.  Wtedy  widzą przez okres do 6 miesięcy bo tak realizujemy staże , widza 

przydatność i zaangażowanie , bo zależy  tez od wieku , jeśli jest to osoba do 30 r.ż to tez jest takie bardzo 

specyficzne , jeśli  jest to osoba do 30 r.ż często porzuca, nie ma takiej gdyby umiejętności , systematyczności  

przychodzenia na godzinę od do , itd. Itd.,.  natomiast ososb starsze są bardziej zdyscyplinowane , i mamy 

mniej  porzuceń stażu przez osoby starsze niż te młode. I mamy mniej porzuceń stażu przez osoby starsze 

niż młode  nie przychodzą na staże , nie obywają stażu , no takie różne sytuacje które wyjaśniamy, bo 

automatycznie to jest postepowanie wyjaśniające i ustalamy okoliczności  

 

Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji 

- Jaki stan zatrudnienia u Pani w Urzędzie? 

 

 Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

 - 29 osób, jedna mniej. 

 

Janusz Różański - Radny Rady Powiatu 

-Czy zgłoszenie z przyczyn ekonomicznych czy grupowych. 

 

Anna Zaleska – Dyrektor PUP w Wałczu   

-Dzisiaj wpłynęło z Energopolu, że będą zwalniani pracownicy z Energopolu. Tam jest dużo osób, wskazane 

są zawody  dla różnych powiatów , ale muszą tez zgłosić do powiatu z którego mają tez pracowników   

i mamy możliwość, akurat przyszło w poczcie dzisiejszej więc  się kontaktujemy  jaka to jest grupa, i możemy 

zaproponować współpracę  bo jakaś taka informacyjna co możemy zrobić., a być może to są w takich 

zawodach osoby że one wcale nie trafią do urzędu .Kierowców brakuje, jeżeli jest specjalista to we 

wszystkich zawodach brakuje specjalistów, ale i robotników fizycznych brakuje. Często jest także  do 

Czekolada  potrzebowała pracowników produkcyjnych , miała problem  ze znalezieniem tych pracowników  

produkcyjnych.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie Informacja 

na temat stanu zatrudnienia i bezrobocia w Powiecie Wałeckim za I półrocze 2019 r. 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych, przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację  pozytywnie. 

 

Ad. pkt. 8.  

Informacja o wykonanych i prowadzonych inwestycjach przez powiat w 2019 r. wraz  z informacją  

o wielkości otrzymanych środków zewnętrznych – materiał sesyjny.  

 

-Kamila Sobczak Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Funduszy Pomocowych. 



- Pokazane są te wnioski które są ponownie składane, bo zwiększyła się alokacja środków jest większa 

możliwość dofinansowania, dlatego składaliśmy na nowo wnioski aplikacyjne jeżeli chodzi o modernizację 

obiektów na PCKZiU i utworzenie Lokalnego centrum Nauki.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie Informacja 

o wykonanych i prowadzonych inwestycjach przez powiat w 2019 r. wraz z informacją o wielkości 

otrzymanych środków zewnętrznych.  

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych, przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się  zaopiniowała Informację  pozytywnie. 

 

O godz. 13.48 z posiedzenia Komisji wychodzi Pani Kamila Sobczak Naczelnik Wydziału Inwestycji, 

Zamówień Publicznych i Funduszy Pomocowych. 

 

Ad. pkt. 9.  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2019 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Paweł Gwozdecki przekazał radnym przesłanki do zmian w budżecie, które dotyczą: 

konieczności zwrotu części dotacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej , zwiększenie 

dochodów Domu Pomocy Społecznej oraz konieczności spłaty 50% zobowiązania wobec budżetu państwa z 

tytułu pobranej w nadmiernej wysokości części oświatowej subwencji ogólnej. Będzie ona polegać , 

utworzeniu   w podziałce klasyfikacyjnej Różne rozliczenia ,paragraf  specjalny do zwrotów , kwota zostanie 

ściągnięta z planu finansowego Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wałczu 

w kwocie 247 511 zł.  

  

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2019 rok. 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych,  przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

b)    zmieniającą  uchwałę Nr III/22/2010 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2010r.   

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady Powiatu   

w Wałczu oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Chciałbym to skomentować ponieważ z założeń tego projektu wyraźnie wynika,  że grupa  osób która 

sprawuje władzę dzisiaj w Powiecie  robi wszystko, aby podnieść swoim  radnym pełniące różne funkcję bo 

tak to wygląda i będzie wyglądało.  Co tu dużo ukrywać kosztem pozostałych, tych którzy są jakby poza 

strukturami tej władzy wykonawczej, tak to  trzeba nazwać. Dlatego moja opinia w tym względzie jest 

negatywna, ale rozumiem że jest tu jakiś  pomysł na to żeby wykorzystać sytuację i dokonać zmiany tego 

regulaminu i oczywiście Państwo się wypowiedzą , podadzą nam jeszcze bardziej precyzyjne dane które  

usprawiedliwiają takie podejście sprawy. Bo jeszcze raz chce przypomnieć, że to nie jest żadna  nowość, to 

jest empiryczne doświadczenie , że wcale nie w ilości komisji świadczy o pracy radnego. Dlatego tez 

opieranie wyłącznie przynależność do ilości komisji nie jest najszczęśliwszym  rozwiązaniem. Nie mówię 

tego w formie  mojego wewnętrznego buntu, tylko zwracam uwagę, że te problemy inaczej przebiegają niż 

jakby tutaj są zaakcentowane. 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

- Ja uważam że ta wypowiedź jest bardzo krzywdząca w stosunku do radych bo ja jako Starosta.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Krzywdząca w Pana opinii, ale.. 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

- Pan Radny się wypowiedział, wypowiedział swoje subiektywne spostrzeżenia, a przecież na wniosek nie 

tylko radnych , jak tak to pięknie powiedział rządzą dziś tutaj w Powiecie, ale również Pan radny Różański 

się zwracał  że trzeba podnieść diety i radni,  którzy nie są związani z tą grupa i to jest po prostu wniosek 

ogólny wszystkich i takie się usprawiedliwianie że to jest , ja uważam że to jest naprawdę krzywdzące, ale  



to jest Pańskie zdanie i ma Pan prawo to wypowiedzieć,  a ja wypowiadam swoje bo ja np. byłem poza  

i przeciwny żeby diety podnosić, bo mamy inne jeszcze jaki wskazania do działania, ale taka była wola ogółu 

i koniec. I uważam że to trzeba przyjąć i koniec , tak jak to zostało przyjęte.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Przy każdej okazji która będzie się wiązała z tym że będziemy musieli zmieniać budżet będę to 

przypomniał, że mamy duże kłopoty budżetowe , a jednocześnie robimy pewna rozrzutność, będą 

przypomniał ludziom którzy będą nas chcieli słuchać.  A po drugie nie dlatego to powiedziałam, że osobiste 

wycieczki  i bardzo proszę , bo to jest stara metoda że tu się  radnego  w ten sposób traktuje żeby poczuł że 

popełnił duże błędy.  Ta uchwała natomiast była chcę to wyraźnie powiedzieć była przeciwko jednemu 

radnemu , przeciwko Panu Romanowi Wiśniewskiemu i z dużą konsekwencją, chociaż ja żałuję że się to 

dzieje, tak uchwała jest w ten sposób przeprowadzana . Wiem że mój głos tutaj niewiele zmieni, ale odwołuję 

się do sumień tych radnych którzy nawet tego nie wypowiedzą, ale mają świadomość taka jest prawda.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

-Ja nie mówiłem o podwyżce, mówiłem o uregulowaniu  o doprowadzeniu do normalności, potwierdzam  ja 

już to mówiłem, kiedy była taka dyskusja, była propozycja chyba ze 2 czy 3 miesiące temu , nie było w 

formie uchwały alby taka propozycja do dyskusji. Powiedziałem to co powiedział kolega Jurek , to było 

przygotowane głównie  pod kontem  Romana Wiśniewskiego, tak się nie robi., żeby uchwałę  można 

powiedzieć dosyć ważną też regulująca pewne stosunki tu w radzie przygotowywać pod jednego radnego , 

tak się składa że wszyscy funkcyjni to są z Państwa strony. O ile tylko kolega Goszczyński i Ja jesteśmy w 

jednej komisji, nie chodzi o to ja mogę być w żadnej Komisji , jeżeli będzie taka wola rady, możecie mnie 

wyrzucić z Komisji Budżetu , żeby tam wam głowy nie zawracał , ja mam emeryturę mogę sobie żyć. Ale 

ustalenie takiej dyskredytacji radnych dwóch którzy pracuje w jednej komisji to jest nie fair , taka była wola. 

Ja dla świętego spokoju napisałam do przewodniczącego Rady że mogę pracować w drugiej Komisji, nas 

jest chyba dwóch z kolegą Goszczyńskim , podzielmy się gdzie pójdzie Pan Goszczyński , jak będzie miał 

taką wolę, gdzie pójdę ja i zamknijmy ten temat , nie wytykajmy sobie że dlaczego , sprawa diety jest taką 

sprawą intymną można powiedzieć, jesteśmy na szarym końcu jeżeli chodzi o powiaty, jeżeli chodzi  o 

miasto, w gminach mają większe i jeżeli mamy pracować w miarę w zgodzie to ustalmy kolega Goszczyński 

idzie do jednej komisji , jak pójdę do drugiej Komisji. Napisałem pismo do przewodniczącego rady ze 

deklaruję albo do Komisji Edukacyjnej albo Skarg, Wniosków i Petycji i kolega Goszczyński nie wiem czy 

tam są miejsca jeżeli trzeba to trzeba podjąć uchwały zmieniającą  skład liczbowy i załatwmy to na najbliższej 

sesji  niech przewodniczący to przygotuje i zamknijmy ten temat do końca kadencji. Ale musi być fair jeżeli 

wyrażamy zgodę na pracę w jakiejś komisji to trzeba to przegłosować i zmienić, jeżeli trzeba zmienić 

uchwałę o ilości radnych danej komisji.  

 

Cezary Skrzypczak Radny Rady Powiatu 

- Powiem tak, problemem było obsadzenie wszystkich miejsc w Komisji, zgodnie z przyjętym planem 

działania i ustaleniem składem liczbowym Komisji , były wolne miejsca , nie było chętnych jak gdyby do 

obsadzania tych komisji , w związku  z tym pojawił się pomysł żeby tą pule którą mamy  w budżecie podzielić 

na radnych wg jakby pracy jaką wykonują przynajmniej formalnie. Kwestia jest taka jak mamy nie obsadzone 

, system został przyjęty tak że każdy radny  może uczestniczyć w dwóch komisjach, nikomu się drogi nie 

zamyka , oczywiście należy uzgadniać udział w poszczególnych komisjach , spróbować  dogadać się gdzie 

chciałaby należeć, ale nie było do tej pory oferty. Jeżeli złożyliśmy propozycje do dyskusji, którą Panowie 

przyjęliście, a zwłaszcza Pan radny Wiśniewski, że to jest atak w niego , nie jest do końca prawdą , tylko 

wtedy pojawił się akces Pana Romana Wiśniewskiego do wszystkich wolnych miejsc jakie były został 

przyjęty ale z tym marginesem na ostatniej sesji ze czekamy na pozostałe głosy i nie przyjęliśmy go do 

trzeciej Komisji.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

-A gdzie jeszcze jest wolne miejsce? 

 

Cezary Skrzypczak Radny Rady Powiatu 

- Miejsca są jeszcze w Komisji Edukacji, żebym się tu nie pomylił są jeszcze wolne miejsce i zapewniam 

Pana, ze możemy dokonać roszady która usatysfakcjonuje myślę wszystkich, może nie w pełni, ale każdy 

radny będzie miał możliwość pracy w dwóch Komisjach.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Mnie się wydaje,  że błąd został popełniony na samym początku , bo właściwie nie musielibyśmy to tego 

tematu wraca, gdyby na początku została wyciągnięta ręka do wszystkich równo, to prawdopodobnie dzisiaj 

nie byłoby żadnego problemu, natomiast częściowo była wyciągnięta i dlatego narobił się bałagan.  



 

 

 

Cezary Skrzypczak Radny Rady Powiatu 

- Zmierzajmy ku końcu , zakończmy obsadzanie komisji, żebyśmy ten temat mieli zamknięty, bo mamy 

jeszcze 4 lata kadencji  i mogli w składach  komisji spokojnie pracować i przestanie to być tematem  do 

uszczypliwości .  

 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę Nr III/22/2010 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2010r. 

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady Powiatu w Wałczu oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych, 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych,  przy 7 głosach za, 0 głosach przeciw, 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

c) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych,  przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw, 0 głosach 

wstrzymujących  się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

d) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wałczu, 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wałczu. 

W wyniku głosowania Komisja  na stan obecnych 9 radnych,  przy 8 głosach za, 0 głosach przeciw,1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. pkt 10. Sprawy bieżące. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 
 

Ad. pkt 11. Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 
 

Ad.pkt.12. Zakończenie posiedzenia 

Wobec braku innych głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku  

Przewodniczący Komisji o godz. 1404 zamknął  posiedzenie Komisji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego 

w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                                  Przewodniczący Komisji Budżetu 

             i Rozwoju Gospodarczego  

                         

       /-/ Andrzej Gostołek 

 

           Protokołowała: 

 Inspektor ds. obsługi Rady Powiatu 

              Kinga Kanduła 

 


